
Buskerud Bygdekvinnelag 

Referat fra styremøte 28. november 2022 hos Anne Britt 

Tilstede:  Aud Teigen Gjerde, Frøydis Løkensgard, Tonje Myre, Karen-Marie Aas,  Anne Britt Jellum og 

Eva Daler.  Styret var fulltallig. 

Sak 31/22: Godkjenning av innkalling og saksliste.    Godkjent 

Sak 32/22: Godkjenning av referat fra styremøte 18 oktober: Godkjent 

Sak 33/22: Søknad fra Ål Bygdekvinnelag av 15.11.22: Laget ønsker å trykke et nytt opplag 

av Hallingkost og gamle skikkar frå Ål.  I den forbindelse søker laget om kr. 10 000,- fra Lang, lang 

rekke-kontoen.  Styret vedtok enstemmig å innvilge 10.000 kr fra kontoen.  Aud gir tilbakemelding til 

Ål bygdekvinnelag ved Tone Idunn Anthun. 

Sak 10/22 Årshjulet:   Siste frist for å sende invitasjon til lokallagene til årsmøtet er 27. 

januar.  Vi sender ut i god tid før dette.  Eva sender ut 1. desember.  Vi satte opp styremøter på Zoom 

tirsdag  14. februar kl. 10 og fysisk hos Karen-Marie tirsdag 28. februar kl. 11.  Aud ajourfører hjulet. 

Sak 26/22: Årsmøtet 2023:  Frist for å sende ut invitasjon og påmelding er 4 uker 

før årsmøtet.  Vi vil sende ut i god tid før det.  Det er viktig å skaffe nok annonser i årsmeldingen.  

Aud setter opp et budsjett.  Aud setter også opp årsmeldingen basert på filer som hun får.  Ordfører i 

hver av kommunene i sone B får en side hver i årsmeldingen til å presentere kommunen sin.  Karen-

Marie spør Kristin Bålerud om hun vil være toastmaster.  Vi dropper kakebord, men vurderer å ha 

Flesbergkling? Alle sender ut epost til sine respektive lokallag med spørsmål om det er endringer i 

styret etter årsmøtene i høst. 

Sak 28/22: Zoom – kaffe og prat: Dette synes å være vanskelig å få etablert.  Forslag:  Hver 

sone lager en gruppe og inviterer hjem til soneleder, eller organiserer slik at flere fra hvert lag sitter 

sammen.  Soneleder må veilede og lede gjennom HDMI-kabel.  For å trene på dette bestemte vi at 

styret skal ha et Zoom-møte 11. januar kl. 11.00.  Hver av oss i styret setter opp et Zoom-møte etter 

følgende tidsskjema: 

Tonje   kl. 11.00    Frøydis  kl. 11.15 

Eva  kl. 11.30    Karen-Marie kl. 11.45 

Anne Britt kl. 12.00    Aud  kl. 12.15 

Vi må alle lese igjennom malen fra NBK på forhånd. 

Sak 11/22: Gamle dokumenter: Karen-Marie og Eva holder på.  Til neste fysiske styremøte tar 

Eva med stiftelsesdokumentene slik at vi kan skanne disse inn på nettsidene våre. 

Sak 27/22 Bunadsavtaler:       Tonje har utarbeidet forslag til kriterier for mannsbunaden.  Det 

er tillatt med hatt, men ikke et krav.  Sølv i henhold til vedtak i styremøte 19.4.22, sak 6/22 samt 

godkjenning fra 2011 om leveranse fra gullsmed Tande i Hokksund, som nå er overført til gullsmed 

Rita Dammen.  Eva renskriver avtalene. Eva setter opp forslag til reforhandlingsbrev til Kari Anne 

Krøs.  Vi prøver å få underskrifter før jul. 

Sak 34/22: Orientering a)  Bygdekvinnelag i Flå.  Tonje har vært i kontakt med aktuell person.  

Det er ikke befolkningsgrunnlag i Flå.  Andre lag sliter med å få folk til verv.  Saken er avsluttet. 

Sak 35/22: Eventuelt: Nettkurs i medlemsregisteret 29. november. 

Neste styremøte: Tirsdag 11. januar 2023 kl. 11  (Zoom-trening, se sak 28/22) 

         Eva Daler, referent 



 

 


